
PD Izola, Senčna ulica 11, 6310 Izola 

Matična številka 1720066, Davčna številka 90098161 

ZAPISNIK Z REDNEGA OBČNEGA ZBORA  

PLANINSKEGA DRUŠTVA IZOLA, 20. 3. 2023, ob 18.30 

 

Prisotni: Bine Skrt, Iztok Čadež, Danijela Čušin, Sanela Kadič, Ana Lončar, Mateja Tomažič, Tamara Čelhar, Janja 

France, Barbara Krkoč Umer, Urška Krek, Zvezdan Mikulin (gost) 

Dnevni red: 

1. Izvolitev organov občnega zbora 

2. Programsko in finančno poročilo za leto 2022 

3. Programski in finančni načrt za leto 2023 

4. Razno 

Sestanek smo začeli ob 18.30.  

Ad 1 Predsednica društva, Mateja Tomažič, je pozdravila in nagovorila prisotne. Predlagala je, da vodi občni zbor in 

da zapisnik piše Tamara Čelhar.  Za verifikacijsko komisijo so bili predlagani Ana Lončar in Sanela Kadić. Predlog 

organov zbora je bil sprejet.  

AD 2 Predsednica društva je predstavila programsko delovanje društva v letu 2022. Podrobnosti so v prilogi.  

Vodnik Iztok Čadež je povedal, da sodeluje zelo dobro z markacisti iz OPD-ja, udeležil se je kakih 5 akcij. Izrazil je 

željo, da bi poti v izolski občini spet nazaj v oskrbo prevzelo naše društvo (pred leti smo jih predali OPD-ju, ker 

nimamo dovolj markacistov). Predsednica društva je razložila, da je teh poti več kot 10 km, kar je preveč za enega 

markacista, zato naj ostane zaenkrat tako, kot je.   

Na koncu je predsednica društva podala še nekaj predlogov za 2023 in razjasnila vzroke o spremembah realizacije 

določenih planiranih aktivnosti v 2022.  

Predsednica je nato prešla na finančno poročilo. Povedala je, da je finančno poročilo predhodno poslala članom 

nadzornega odbora, ki na poročilo niso imeli pripomb. Nato je predstavila natančno finančno poročilo vsem 

prisotnim. Poročilo je v prilogi.  

Prisotni smo soglasno sprejeli programsko in finančno poročilo za leto 2022.  

Ad 3 Mateja Tomažič, predsednica društva, je predstavila okvirni načrt za leto 2023. Začela je s planom akcij za 

odrasle, za katere smo ponudbo letos razširili. Cilj je, da so akcije 1x mesečno. Načeloma na zadnjo nedeljo v mesecu 

z nekaj izjemami. Skoraj vse akcije so že splanirane in sicer: 

▪ 22.1. – BOŠKARINOVA POT (Padna – Nova vas – dolina Drnice – Padna) 
▪ 26. 2. – GOLAKI – odpovedano 
▪ 26. 3. – GOLAKI 
▪ 23. 4. – v pripravi 
▪ maj – GOLICA 
▪ junij – REZIJA 
▪ 26. in 27. 8. – BOHINJSKE GORE 
▪ 24. 9. – MATAJUR 
▪ 22. 10. – VIŠEVNIK 
▪ 19. 11. – v pripravi 
▪ 17. 12. – v pripravi 
 



Kar se tiče akcij za otroke, so te splanirane za letošnje šolsko leto, za novo šolsko leto bomo na koncu poletja 

naredile plan mentorice planinskih krožkov.  

Zaenkrat je v planu: 

▪ 29. januar – zimski pohod na Slivnico 
▪ marec – pohod po posameznih krožkih za družine 
▪ 15. april – pohod za družine v sklopu Istrskega maratona v Izoli 
▪ 22. april – pohod z čistilno akcijo 
▪ 20. maj – Srečanje mladih planincev 
▪ 2.-4. junij – planinski vikend tabor za 1- in 2. razred na Nanosu 
▪ 23. – 30. julij – poletni tabor Mojstrana 2023 za 3. do 9. razred 
 

Za srednješolce je v planu tridnevna akcija v poletnih mesecih (Mangart) in enodnevna tura v jeseni. Kdaj točno bo 

akcija za mlade, bo znano približno čez 1 teden. Vodila jo bo vodnica Urška Krek. Bistvo je držati stik z njimi, da se jih 

spodbudi, da so aktivni še naprej. In morda kdo med njimi v naslednjih letih postane mladinski vodnik.  

Po predstavitvi programskega načrta za leto 2023 je predsednica društva nadaljevala s finančnim načrtom za leto 

2023. Predvidevamo, da bodo finančni prihodki in odhodki podobni kot letos.  

Sicer smo se letos lahko prvič prijavili na razpis občine Izola. Vendar rezultatov razpisa še ni, ker proračun še ni 

sprejet. Občino smo prosili za 1500 EUR.  Nekaj več denarja bo prišlo iz članarin, ki smo jih povišali zaradi uskladitve  

s PZS. Pred tem so bile težave, ker so člani plačali različno vsoto če so se včlanili preko aplikacije PZS ali direktno 

preko našega društva.   

Glede odlivov smo razmišljali o dokupu softshell jakn za tiste aktivne člane, ki jih niso dobili preko donacije na 

taboru. Predsednica je podala predlog za nakup:  

- Jakne z logotipom – dokupimo za Karmen Kodarin, Iztok Čadež, Bine Skrt, Urška Krek, Tamara Čelhar,  

- majčke z logotipom – za vse in gostujoče in druge aktivne 

Iztoka Čadeža je zanimalo, kaj od plezalne opreme imamo za odrasle. Urška Krek je odgovorila, da imamo trenutno 8 

plezalnih kompletov, ki so primerni bolj ali manj le za otroke. Nekateri so sicer kar stari,  a bodo za otroke in lažje 

osebe še v redu.  

Iztok je predlagal nakup 2 derez in 2 cepinov za zimske ture. Urška Krek je pripomnila, da če se bo uporabljalo, je 

smiselno. Sprejeli smo sklep, da jih kupimo jeseni, če bo denar in če se bo res imelo namen uporabljati.  

Sledilo je glasovanje. Soglasno smo sprejeli programski in finančni plan za leto 2023.  

Ad 4 Predsednica društva je predstavila težavo pri registraciji vodnikov. Preko portala je bilo potrebno potrditi 

članarine vodnikom. Nevede ni končala postopka. Rok je šel mimo. PZS ni poslala opozorila, da članarin nismo še 

potrdili. Prav tako zadeve niso mogli naknadno rešiti, potrditi članarine, ker je zadeva računalniško vodena in 

program  nepraktično omejen na datume. Pomembno je, da licenca vsem 3 vodnikom teče dalje, ne pa tudi 

zavarovanje. Vodniki so letos zavarovani preko posebne zavarovalne police preko društva. Če bodo vodili izven 

društva, to zavarovanje sicer ne bo veljalo. Karmen Kodarin gotovo ne bo vodila drugje. Urška Krek je krita preko 

nečesa drugega. Iztok Čadež je izkazal ogorčenje nad PZSjem, da se ne more zadeva popraviti.  

Gost, vodnik Zvezdan Mikulin je predlagal, da bi lahko izpeljali kakšno sodelovanje skupaj s Koprčani - meddruštveno 

sodelovanje in predstavil dobre izkušnje iz Brd, kjer dosti akcij organizirajo skupaj z drugimi društvi in si delijo 

avtobusni prevoz.  

Mateja Tomažič je še povedala, da bomo sodelovali na Istrskem tekaškem maratonu v Izoli. V soboto, 15. 4., bomo 

imeli pohod za družine, v nedeljo, 16. 4., pa stojnico na cilju. Nekateri člani bodo tekli na 10 km, nekateri bodo 

pomagali kot redarji.  

Iztok Čadež je izrazil pobudo, da če bi kdo šel na ferato v Glinščici, lahko vodi.   



Zvezdan je povedal, da njihov občni zbor v Brdih izgleda drugačen – bolj veličastno v dvorani,  s kulturnim 

programom, na katerem nastopajo tudi otroci.  

Tamara Čelhar je izrazila pripombo, v zvezi z uživanjem alkohola med društvenimi akcijami, pohodi oz. na občnem 

zboru. Sprejeli smo sklep, da se alkohol med pohodi ne pije, sploh to velja za vodnike in voznike.  

Zapisničarka Tamara Čelhar 


